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Verslag Algemene Leden Vergadering Limburgse Schaak Bond dd 21-05-2011 te Roermond (Jo 

Gerris-hal; Jo Janssen-zaal, clublokaal van de vereniging RSC 't Pionneke). 

 

Aanwezig: Wiel Scheeren (RSC ’t Pionneke), Piet Beckers (SV De Postertoren), Ynze Mengerink (DJC), 

Mariëlle Meijs, Leon Curfs (beiden De Juiste -Z-), Frans Hanssen (SV Geleen), Ad van Os (GESS), Jan 

Schoffelen (Heerlensche SV), Paul Peters (SV Bergen, tevens bestuur LiSB), Louis Uitermark (SV Horst 

’76), Eddy Thewis (HSDV), Jan Doornenbal (SchaakVelden), Ad Burgmans, Piet Thijssen (beiden 

Venlose SV) Hans Kivits (SV Leudal), Jos Uiterwijk (MSV-VSM), Hans Hageman (SV Schaesberg), Jan 

Stomphorst (KNSB), Frank Clevers (voorzitter LiSB), Dick Klokgieters (bestuurslid LiSB), Arthur 

Hendrickx (bestuurslid LiSB).    

Bericht van verhindering van: Franck Steenbekkers (verenigingsconsulent), SV Eijsden, Paul Dreuning 

(bestuurslid LiSB), Patrick Geene (kandidaatbestuurslid LiSB), Eduard Evers (bestuurslid LiSB), Fred 

Schotanus (lid GESS, reservebondsraadslid). 

1. Opening 

Om 11.00 uur opent voorzitter Frank Clevers de vergadering en heet de aanwezigen welkom, in het 

bijzonder dhr. Jan Stomphorst die namens het bestuur van de KNSB de vergadering bijwoont. De 

voorzitter waardeert het zeer dat dhr. Stomphorst op deze zonnige zaterdag speciaal vanuit zijn 

woonplaats Hoevelaken naar Roermond is gekomen en hij waardeert het initiatief van het bestuur 

van de KNSB om de vergaderingen van de regionale bonden te bezoeken. 

De voorzitter kijkt in zijn openingswoord terug op het bijna voorbije seizoen 2010-2011 en 

memoreert een aantal bijzondere prestaties. In oktober 2010 namen drie leden van de LiSB deel aan 

de wereldkampioenschappen voor de jeugd in Griekenland, te weten Michal Slomczewski uit 

Maastricht in de groep Jongens tot 10 jaar, Diana Dalemans uit Hoensbroek in de categorie Meisjes 

tot 16 jaar, Lennert Lenaerts (België, lid van de verenigingen DJC Stein en Ultimo Vero Echt) die 

deelnam in de groep Jongens tot 12 jaar. Er waren geen ereplaatsen voor hen weggelegd, maar allen 

behaalden mooie scores en konden terugzien op een geslaagd optreden. 

Van recente datum is het NK jeugdschaak in de categorieën A, B en C (30 april t/m 8 mei te 

Haarlem). Aan dat Kampioenschap van Nederland werd vanuit Limburg deelgenomen door zeven 

leden van de LiSB. De hoogste klasseringen werden behaald door Diana Dalemans uit Hoensbroek (lid 

van de vereniging DJC Stein) die 2e werd in haar groep, terwijl Naomi de Ridder uit Roermond (lid van 

't Pionneke en SV Leudal) in diezelfde categorie 5e werd. 

Prachtig zijn ook de resultaten van de vereniging Voerendaal. Het tweede team werd in de KNSB-

competitie kampioen in de derde klasse en het eerste team werd zelfs 2e in de Meesterklasse, dus 2e 

van Nederland. Dat is voor Limburgse begrippen een unieke prestatie. 

De voorzitter vermeldt verder een reeks bijzonderheden: Arthur Hendrickx uit Heythuysen, 

bestuurslid van de vereniging SV Leudal en van de LiSB, is uitgeroepen tot schaakvrijwilliger van 
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Nederland van het jaar 2010. De verkiezing 'vrijwilliger van het jaar' wordt georganiseerd door het 

tijdschrift 'Schaakmagazine' van de KNSB. Met de verkiezing wil de KNSB het belang van vrijwilligers 

onderstrepen en waardering uitspreken voor het werk van deze mensen. Alle verenigingen kunnen 

elk jaar kandidaten nomineren. Een jury maakt uit de voorgedragen kandidaten een selectie en 

bepaalt wie er wordt uitgeroepen tot ‘vrijwilliger van het jaar’. Arthur werd tijdens een clubavond 

van SV Leudal verrast met zijn uitverkiezing en werd toen gehuldigd. 

Op zaterdag 23 oktober 2010 werd door de LiSB en de vereniging HSDV het 51e Hutton-toernooi 

georganiseerd in Helden. Dit toernooi is de strijd tussen de sterkste jeugd per regionale bond (teams 

van twintig personen). De voorzitter sprak dank uit aan HSDV voor de geweldige hulp om dit toernooi 

te laten slagen. Er werd deelgenomen door zeven regionale bonden, waarvan de LiSB 4e werd. 

Een hoogtepunt op jeugdgebied was zoals bijna elk jaar het Persoonlijk Jeugd Kampioenschap van 

Limburg dat ditmaal in Houthem-Valkenburg plaatsvond, zoals gebruikelijk van 27 t/m 30 december. 

Een evenement dat ons dit seizoen nog te wachten staat is het 5e ENCI Limburg Open. Dit is tijdens 

het komende pinksterweekeinde in Maastricht en is het grootste schaakevenement van Limburg. 

Vorig jaar waren er bijna 300 deelnemers. Nu al hebben zich ruim 200 spelers aangemeld onder wie 

25 titelhouders. Dit toernooi is tevens het 82e officiële LiSB Kampioenschap van Limburg. 

De voorzitter staat stil bij de schaakvrienden die afgelopen seizoen zijn overleden.  

Ons bestuurslid Jeugdzaken Dré Huveneers, die in september 2010 nog in deze vergaderzaal in het 

bestuur werd gekozen, werd met Kerstmis ernstig ziek. Na een ziekbed van twee maanden met vele 

complicaties kwam hij te overlijden op 26 februari 2011 op 55-jarige leeftijd. 

Op 2 april 2011 is Antoon Holla uit Velden, lid van de vereniging SchaakVelden, op 80-jarige leeftijd 

overleden. De heer Holla was nog actief als schaker en instructeur bij zijn vereniging in Velden. Hij 

stond in 1994 aan de wieg van deze vereniging. 

Op 8 april 2011 is erelid van de LiSB Eugène Jacobs na een slepende ziekte overleden. Hij werd 74 

jaar. De heer Jacobs was elf jaar bestuurslid (penningmeester) van de LiSB. In 1989 trad hij terug uit 

het bestuur. Bij die gelegenheid werd hij benoemd tot erelid van onze bond. Op zijn 

penningmeesterschap was nooit iets aan te merken. 

Op 28 april 2011 overleed Els Everaers, lid en erelid van de vereniging MSV-VSM Maastricht op 98-

jarige leeftijd. Ze was voorzitter van MSV en in die tijd was een vrouwelijke voorzitter een 

zeldzaamheid. Mevrouw Everaers was draagster van de hoge koninklijke onderscheiding Ridder in de 

Orde van Oranje-Nassau.  

Voor de overleden personen werd door de vergadering enkele ogenblikken stilte in acht genomen. 

2. Ingekomen stukken 

Er zijn enkele berichten binnengekomen; deze zullen bij het volgende agendapunt (Mededelingen) 

worden gemeld. 

3. Mededelingen  



3 Verslag Algemene Leden Vergadering LiSB 21-05-2011 te Roermond 

 
a.) Berichten van verhindering. Er zijn enkele berichten van verhindering binnengekomen, waarvan 

de voorzitter melding maakt. Het betreft berichten van verhindering van Franck Steenbekkers 

(verenigingsconsulent), SV Eijsden, Paul Dreuning (bestuurslid LiSB), Patrick Geene 

(kandidaatbestuurslid LiSB) en Eduard Evers (bestuurslid LiSB). Door de ter vergadering aanwezige 

afgevaardigde van de vereniging GESS, de heer Ad van Os, wordt de mededeling gedaan dat dhr. Fred 

Schotanus (lid GESS, reservebondsraadslid) is verhinderd. 

b.) Lijst aantal stemmen. Jos Uiterwijk (MSV-VSM) denkt dat er een aantal foutjes is geslopen in de 

door de LiSB Ledenadministratie opgestelde lijst van aantal stemmen die de verenigingen hebben op 

deze ALV. Bij SV Arx, bijvoorbeeld, staat: 0 leden - 2 stemmen. Op de vraag waarom Arx en De Zwarte 

Pionnen met 0 leden op de lijst staan, antwoordt de voorzitter dat deze verenigingen wel nog 

bestonden op de in het overzicht opgenomen teldata 01-03-10 en 01-08-10, maar niet meer bestaan 

of niet meer bij de LiSB aangesloten zijn op 01-04-11. De voorzitter zegt dat de lijst door de 

ledenadministratie gecheckt zal worden en als er op deze ALV een stemming nodig is, zal goed 

gekeken worden wat het juiste aantal stemmen bij de verenigingen moet zijn. 

c.) Statuten. Het bestuur heeft een schriftelijke mededeling bij de stukken gevoegd omtrent de stand 

van zaken m.b.t. de statuten. De voorzitter geeft hierbij nog een toelichting.  

Een reactie per e-mail van dhr. Tjoe Liong Kwee, lid van de vereniging MSV-VSM, zal richting notaris 

worden meegenomen. 

Uit de vergadering komen enkele correcties bij de tekst zoals deze door de notaris wordt 

voorgesteld. In Artikel 10 lid 2, tweede zin – de voorlaatste twee woorden: hier moet in plaats van 

‘het lid’ staan: ‘de vereniging’. In artikel 12 lid 1 eindigt de zin met ‘…in artikel 10 lid, 2’. Moet dit niet 

zijn: ‘…artikel 10, lid 1’? Verder moet in Artikel 12 lid 2 aan het einde iets geregeld worden voor 

verenigingen met meer dan 100 leden. De voorzitter zegt toe dat alle punten bij de verdere 

afhandeling worden meegenomen. De voorzitter meldt dat er ook nog gekeken moet worden naar 

de kwestie of het principe van het aantal stemmen gehandhaafd wordt of dat vertegenwoordigers op 

de ALV precies dat aantal stemmen hebben van het aantal leden dat ze vertegenwoordigen 

(bijvoorbeeld 20 leden = 20 stemmen; 71 leden = 71 stemmen). Hier zal het bestuur nog over 

nadenken. Als er geen inhoudelijke wijzigingen meer nodig zijn en het puur nog om juridisch-

noodzakelijke punten gaat, zal het e.e.a. mogelijk schriftelijk afgehandeld kunnen worden. Komen er 

wel nog inhoudelijke wijzigingen, dan komt het bestuur met een voorstel op de ALV. 

4. Verslagen Algemene Vergaderingen 

De verslagen van de Algemene Vergaderingen op 11-09-2010 en 29-09-2010 werden zonder op- of 

aanmerkingen goedgekeurd met dank aan de samenstellers. 

5. Beleidsnotitie jeugd 

Het bestuur heeft een Beleidsnotitie jeugd opgesteld. Jos Uiterwijk (MSV-VSM) vraagt hoe de 

gestelde ambities concreet vorm worden gegeven, bijvoorbeeld hoe reëel is de doelstelling van winst 

van 100 leden per jaar? De voorzitter antwoordt dat de ambitie belangrijk is en nog niet alles 

concreet is uitgewerkt. Helaas is de heer Patrick Geene, voor wie in het bestuur de portefeuille jeugd 
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is voorzien en die de eerstverantwoordelijke is voor de uitvoering van de beleidsnotitie, verhinderd. 

Hij is met een team op pad naar Groningen voor deelname aan het NK voor teams in de categorie E.  

6. Plannen verenigingsconsulent 

De vergadering neemt kennis van de door Franck Steenbekkers opgestelde notitie. Helaas is de heer 

Steenbekkers verhinderd en kan zijn stuk niet toelichten. Op de vraag van Jos Uiterwijk (MSV-VSM) 

wat ‘schaakchallenge in Maastricht’ inhoudt, antwoordt Jan Stomphorst (KNSB) dat dit een activiteit 

is om kinderen in korte tijd schaken te leren; hier is op andere plaatsen zoals Goes goede ervaring 

mee opgedaan. De werving verloopt via de scholen. Wiel Scheeren (’t Pionneke) merkt op dat bij 

trainingen aan volwassenen aan de kostenfactor gedacht moet worden. 

7. Financiën 

a.) Senioren Grand Prix. Het bestuur heeft een stuk bijgevoegd. De vergadering neemt hier kennis 

van. 

b.) Begroting KNSB. Het bestuur heeft een stuk bijgevoegd. De vergadering neemt hier kennis van. 

Jan Stomphorst (KNSB) reageert dat hij ‘heel blij’ is met de uitkomst van het onderzoek door de LiSB. 

Ynze Mengerink (DJC) vraagt aan dhr. Stomphorst of hij meer weet over de vraag waar de donatie 

aan het Max Euwe Centrum is ondergebracht. Jan Stomphorst maakt hier aantekening van en zegt 

toe er op de Bondsraad KNSB op terug te komen. 

c.) Financiële stand van zaken. Het bestuur heeft een stuk bijgevoegd. De voorzitter deelt mede dat 

het bestuur heeft besloten om het 'Limburg Open' extra te ondersteunen. In 2011 ontvangt het 

'Limburg Open' het reguliere reeds eerder vastgestelde bedrag van 2125 euro plus 500 euro 

eenmalig t.g.v. het eerste lustrum. Het bestuur vindt het 'Limburg Open' het paradepaardje voor 

Limburg en hecht er veel belang aan, ook omdat dit toernooi het officiële LiSB Kampioenschap van 

Limburg is. Op de najaarsvergadering van 1 oktober zal het voorstel van het bestuur aan de orde 

komen om vanaf 2012 een bedrag van 3125 euro per jaar voor het 'Limburg Open' uit te trekken. 

Dit gevoegd bij het extra geld voor de Jeugd Grand Prix (waar de vergadering bij het agendapunt 

Jeugd mee akkoord is gegaan) betekent dus een extra investering. Hans Kivits (SV Leudal) vraagt waar 

dat geld vandaan moet komen, aangezien ingeteerd wordt. Hierop luidt het antwoord van het 

bestuur dat het klopt dat nu de reserves worden aangesproken. Dit wordt na een jaar bezien; 

uiteraard kunnen we niet blijven interen. 

d.) Voornemen contributie seizoen 2011-2012. Door middel van een bijgevoegd stuk maakt het 

bestuur bekend dat op de ALV van 1 oktober voorgesteld zal worden om de contributie per 1 oktober 

2011 te verhogen met 1%. In de voorjaarsvergadering wordt dit voornemen altijd al bekendgemaakt, 

zodat de verenigingen er rekening mee kunnen houden. De eigenlijke besluitvorming is op de 

najaarsvergadering.  

8. Wedstrijdzaken  

a.) Beslissing afgelasting wedstrijden LiSB-competitie. 
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Het bestuur heeft een stuk bijgevoegd. De vergadering gaat hier mee akkoord. Ad Burgmans 

(Venlose SV), die dit punt aanzwengelde, complimenteert het bestuur dat dit punt zorgvuldig is 

bekeken en hij heeft vrede met de uitslag. 

b.) Reglementen. 

Het bestuur heeft een stuk bijgevoegd met een aantal voorstellen. De voorstellen zijn tot stand 

gekomen met medewerking van de reglementenklankbordgroep, een groep van leden van diverse 

verenigingen die deskundig zijn op het gebied van reglementen.  

Voorstel 1 wordt aangenomen.  

Bij voorstel 2 stelt Ad Burgmans (Venlose SV) de vraag wat er op tegen is om het betreffende artikel 

over de mobiele telefoons te laten staan. Bestuurslid Paul Peters antwoordt dat het dubbelop is 

omdat het ook al bij de FIDE staat. Bovendien, als de FIDE het weer verandert, moet je dat zelf ook 

weer doen. Waarom zou je eigen regels gaan opstellen als dat niet nodig is? Voorstel 2 wordt 

aangenomen.  

Voorstel 3 wordt eveneens aangenomen.  

Iets langer wordt stilgestaan bij voorstel 4, het punt omtrent het spelen met het Fischer-tempo als er 

digitale klokken gebruikt worden. Jos Uiterwijk (MSV-VSM) merkt op dat bij 28.2.1.3 achter ’90 

minuten’ de tekst ‘voor de gehele partij’ ontbreekt zoals dat ook bij 28.2.1.2 staat. Dit zal 

tussengevoegd worden. Ynze Mengerink (DJC) is een groot voorstander van het voorstel om met het 

Fischer-tempo te gaan spelen, maar vraagt zich af of het aan de thuisspelende vereniging 

overgelaten moet worden. Eddy Thewis (HSDV) stelt voor om bij de verenigingen te inventariseren 

hoeveel digitale klokken ze hebben. Ynze Mengerink (DJC): ‘laat de verenigingen vantevoren 

aangeven waar ze mee willen spelen’. Voorstel 4 wordt aangenomen met de aantekening dat de 

verenigingen vooraf, bij het aanmelden van hun teams bij de competitieleider moeten aangeven met 

welke klokken ze hun teams laten spelen; zodoende is er vantevoren duidelijkheid. 

Het voorstel voor wijziging reglement rapidcompetitie wordt aangenomen. Ynze Mengerink (DJC) 

vraagt hoe de promotiedegradatieregeling gaat na de 1e ronde. Hierop antwoordt het bestuur dat 

vanaf de 2e ronde de promotie/degradatieregeling zal gelden zoals deze in het huidige reglement 

vanaf ronde 3 geldt. 

9. Verkiezingen.  

De door het bestuur voorgedragen kandidaten worden bij acclamatie gekozen. De heer Ad van Os uit 

Geleen wordt gekozen tot reservebondsraadslid; de heer Patrick Geene uit Maastricht wordt 

gekozen tot bestuurdlid. 

10. Rondvraag. 

a.) Voorzitter Mariëlle Meijs van de vereniging De Juiste –Z- maakt bekend dat haar vereniging 

wederom kandidaat is voor de organisatie van het open Limburgs Kampioenschap snelschaken voor 

teams (viertallen). De datum die hiervoor voorzien is, is 13 november 2011. 
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b.) Voorzitter Ad Burgmans van de Venlose Schaak Vereniging meldt dat een aantal verenigingen in 

Noord-Limburg plus de vereniging SV Leudal uit Midden-Limburg gaan samenwerken bij trainingen 

voor jeugd vanaf stap 3. 

c.) Voorzitter Wiel Scheeren van de vereniging RSC 't Pionneke uit Roermond meldt dat hij het 

uitstekend vindt dat de LiSB alle verenigingen in de gelegenheid heeft gesteld om zich te melden voor 

de organisatie van de slotronde van de LiSB Bondscompetitie, echter hij wijst erop dat het van belang 

is om snel duidelijkheid hierover te hebben, want als er zich geen andere vereniging meldt en 't 

Pionneke dus weer de slotronde gaat organiseren, is het van belang om spoedig de accommodatie 

hiervoor te kunnen vastleggen. Voorzitter LiSB antwoordt hierop dat inderdaad reeds in de oproep 

aan de verenigingen gemeld is dat men de kandidatuur voor de organisatie van de slotronde uiterlijk 

1 juni a.s. moet melden bij de LiSB. 

d.) Arthur Hendrickx reikt twee wisselbekers uit, die de vereniging MSV-VSM uit Maastricht nog 

tegoed had. Het betreft de prijzen voor de in Haelen bij SV Leudal gehouden Limburgse jeugd 

teamclubkampioenschappen. MSV-VSM zegevierde in de categorieën D en E. De beide wisselbekers 

worden in ontvangst genomen door voorzitter Jos Uiterwijk van de vereniging MSV-VSM. 

 

 

11. Sluiting. 

Niets meer aan orde zijnd sluit de voorzitter om 12.30 uur de vergadering en nodigt eenieder uit om 

de aansluitende presentatie bij te wonen. 

 

 

 

Aansluitend verzorgt verenigingsadviseur Cristan Segers van het Huis voor de Sport Limburg een 

interessante presentatie over het thema ´Krimp en de gevolgen voor de sport´. Limburg krijgt te 

maken met een flinke bevolkingsdaling (over 30 jaar gemiddeld 18% minder inwoners). De 

verenigingsadviseur deed suggesties en tevens werd er gediscussieerd over de vraag op welke wijze 

schaakverenigingen kunnen inspelen op trends als bevolkingsdaling, ontgroening (minder jeugd) en 

vergrijzing (meer ouderen).  

 

 

 

 

 

Verslag: Frank Clevers (vz; wnd. secr.) 


